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Warranty  (保證書)

All   standard   parts  guaranteed   to  be  free   defects   in  material   and   wordmanship,  and  are

warranted   to  meet   the   MINGSTAR   published.   No   other   warranty  expressed   or  implide

is  made  by  MINGSTAR.  All  special  parts   manufactured   to  a  customer's   specification  are

guaranteed  to  the  extent  agreed  upon  in  writing  between  MINGSTAR  and  the  users.

MINGSTAR  will  repair/replace  units  the  following  conditions:

      1.  The  buyer must motify  MINGSTAR  in  writing  60  days  of receipt  of  material, that  they

            request  authorization  to return the  parts. A description of the complaint and samples  must

            be  included.

      2.  MINGSTAR  must  determine to its satisfaction that  the parts  are  defective,  and  the defect

           not  due  to  misuse, accident,  poor engineering  practices  or improper application.

MINGSTAR  liability shall  in no event  exceeds the cost of repair  or  replacement  of its parts. This

warranty  does  not extend  to any materials  hat  has been altered or repaired by others  without  our

written  authorization.

Under no circumstance shall MINGSTAR have any liability what so ever for the loss of anticipated
profits, interruption  of  operations, or  for  special, incidental  of  consequential  damages.

所有標準件為無論材料及作業上的保證符合登壹公司之所發行之規格，但登壹公司不保

證，無任何書面上之事項，客戶制訂之特殊規格產品必須依據登壹及客戶之間之書面上之

同意。

在以下條件下登壹公司同意修繕／更換:
1.買方收到貨之后國內30天/國外60天之內，必須書面上通知登壹公司要求退貨，以上包

   含客戶抱怨及樣品。

2.登壹公司有權決定產品是否為碓實不良，但不良不包含意外、操作錯誤、使用不當及人

   為因素所造成 。
3.登壹公司所負責範圍不包含:修繕成本及材料之補充，此保證書不保證登壹公司書面授

   權者之外之修繕之前為。

4.本公司保留變更規格之權利。

登壹公司所負責之範圍不包含:利益之損失、生產線之停止，或特殊情況及意外之損壞。
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登壹企業股份有限公司
MINGSTAR ELECTRONIC CORPMINGSTAR ELECTRONIC CORP.

Taiwan Office 新北市中和區中山路三段110號9樓
(Headquarter) 9F,No.110,Sec 3,ZhongShan Road,

Chung Ho District,XinBei,Taiwan
TEL:886-2-32346785
FAX:886-2-32345282,32345264

(Kai-P Factory) 廣東省開平市沙崗工業園興祥路44~46號
TEL:86-750-2226899
FAX:86-750-2226788



X-ON Electronics
 
Largest Supplier of Electrical and Electronic Components
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